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Saksnummer Tittel 

03/2020.1 Budsjett 2020 - Presisering, konsekvensar og finansiering av vedtak, justert 
budsjettdokument 

03/2020.2 Kunst i offentlege rom - Identitetsskapande og stadutviklande 

03/2020.3 Notat om barnehagen på Jamne 

 
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
 
Referatsakene vert tatt til orientering. 
 
Fellesforslag frå Sp, SV og Høgre - til referatsak 3/2020.3 

Formannskapet ber rådmannen til kommunestyret 14. april å utgreia følgjande: 

1. Ta i bruk heile/delar av barnehagen på Jamne (1989 bygget) som ungdomsklubb. 

2. Utgreie moglegheit for å etablere ein barnehageavdeling i 2008 bygget etter at denne delen 
er ferdig som midlertidig SFO lokale for elevane på Vaksdal. 
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FPØ - Behandling: 
Kjartan Haugsnes (SV) orientert formannskapet om at ordførar, varaordførar og kommunalsjef for 
oppvekst, har i møte, med delar av FAU Vaksdal skule, drøfta mellombels skuledrift i Jamne 
barnehage under bygging av ny skule.  Han har også vore i dialog med andre foreldre med born på 
skulen og erfarer at meiningane er delt om kva foreldra ønskjer. 
 
Saka vart drøfta i formannskapet, som ønskjer å halde fast på kommunestyret sitt vedtak (77/2018) 



om at det er lagt til grunn at elevane ved Vaksdal skule skal gå på Stanghelle skule i byggetida. 
 
På vegne av SP, SV og Høgre fremja Kjartan Haugsnes (SV) følgjande forslag til vedtak i referatsak 
3/2020.3: 
 

Formannskapet ber rådmannen til kommunestyret 14. april å utgreia følgjande: 

1. Ta i bruk heile/delar av barnehagen på Jamne (1989 bygget) som ungdomsklubb. 

2. Utgreie moglegheit for å etablere ein barnehageavdeling i 2008 bygget etter at denne 
delen er ferdig som midlertidig SFO lokale for elevane på Vaksdal. 

Røysting: 
 
Det vart først røysta over rådmannen sitt framlegg om å ta referatsakene til orientering. 
Forslaget vart samrøystes vedteke. 
 
Det vart deretter røysta over fellesforslaget frå SP, SV og Høgre, som var samrøystes vedteke. 
 
 

FPØ - Tilråding/Vedtak: 
Referatsakene vert tatt til orientering. 

Til referatsak 3/2020.3 Notat om barnehage på Jamne vart følgjande vedteke: 

Formannskapet ber rådmannen til kommunestyret 14. april å utgreia følgjande: 

1. Ta i bruk heile/delar av barnehagen på Jamne (1989 bygget) som ungdomsklubb. 

2. Utgreie moglegheit for å etablere ein barnehageavdeling i 2008 bygget etter at denne 
delen er ferdig som midlertidig SFO lokale for elevane på Vaksdal. 

 
 

 
 
 
 


